
nr. Onderwerp Omschrijving vraag / toezegging Antwoord
1 Register externe veiligheid Vullen REV: hoe gaat dat? Worden de gegevens opnieuw 

beoordeeld? Zijn er dan nieuwe gegevens beschikbaar? Worden 

die gecontroleerd? 

Sinds 2007 is er registratie in het Register risicosituaties gevaarlijke stoffen (RRGS) en Risicokaart. Met de Omgevingswet komt hierbij het REV (Register Externe Veiligheid) 

dat ook als kaartlaag in het Omgevingsplan zal worden weergegeven. De informatie uit het RRGS wordt automatisch door het Rijk overgezet naar het REV. Naast gevaarlijke 

stoffen moeten er ook milieubelastende activiteiten (MBA’s), die effect hebben op de Externe Veiligheid, worden opgevoerd in het REV. Denk aan windmolens. De OFGV 

heeft deze gegevens voor een deel in beeld, een deel moet worden opgezocht en uitgezocht. Deels uit dossiers en deels ter plaatse.

De gemeente Gooise Meren gaat een bedrijf opdracht geven om het REV te vullen. De OFGV ondersteunt bij de aanbesteding en controleert de ingevoerde informatie op 

juistheid en eenduidigheid.

Het bijhouden van het REV, wanneer dit eenmaal is ingevuld, zal voortaan als onderdeel van het reguliere werk van de OFGV worden bijgehouden.

2 Wet kwaliteitsborging Wie zijn private kwaliteitsborgers en hoe werkt dat Kwaliteitsborgers zijn daartoe opgeleide en gecertifieerde controleurs van een bouwwerk, die worden ingehuurd door de initiatiefnemer. De kwaliteitsborgers gaan onder 

de WKB (Omgevingswet) de technische controle uitvoeren. De gemeente zal dan alleen nog toetsen aan het bestemmingsplan en welstandelijke eisen.

3 Wet kwaliteitsborging Relatie met de nota van impact Er is geen relatie. Bouwwerken zijn ingedeeld in gevolgklassen. Hoe groter de gevolgen zijn als er iets misgaat met het bouwwerk, hoe hoger de gevolgklasse. Dit is bepaald 

in het stelsel van kwaliteitsborging (Wet kwaliteitsborging voor het bouwen, de Wkb). In eerste instantie valt alleen gevolgklasse 1 nieuwbouw onder de Wkb. Verbouw van 

bouwwerken in gevolgklasse 1 valt een half jaar later ook onder het stelsel van kwaliteitsborging. Gevolgklassen 2 en 3 volgen naar verwachting na evaluatie van het stelsel.

4 omgevingswet Is er Extra capaciteit nodig einde 2023 ivm start omgevingswet. 

Verwachten we meer aanvragen

De verwachting is dat er meer aanvragen zullen worden ingediend. De kosten van extra inhuur worden ten laste van de leges gebracht.

5 Sociale kaart Wanneer komt de Sociale kaart? Deze volgt later dit jaar.

6 Plusbus Hoe zit het met de Plusbus. Men komt geld tekort. Voorafgaand aan het komende zomerreces volgt een notitie over vervoersarmoede, waarin ook de Plusbus wordt besproken. 

7 Projecten Muiden (Herinrichting projecten 

Muiderberg (Dorpsstraat e.o., Brink e.o. en 

Tesselschadelaan e.o.)

Tot wanneer kunnen we uitstellen als het gaat om de vervanging 

van het riool?

Hiervoor is niet een exacte datum aan te geven, dat is afhankelijk van de locatie. Onderhoud dat urgent en niet uitstelbaar was (veiligheid in het geding) en/of mono-

disciplinair opgepakt kon worden, hebben we in de afgelopen jaren (vanaf 2016/2017) uitgevoerd. Met een verder uitstel dan conform de planning blijven de 

werkzaamheden steeds frequenter adhoc opgepakt worden en is er meerdere keren hinder voor de omgeving. We willen de werkzaamheden namelijk integraal en 

efficiënt oppakken met alle verduurzamingsopgaves die er liggen.  

8 De Meerstraat en de toepassing van geluid 

reducerend asfalt

Op hoeveel locaties komt dit asfalt type voor en is hier ook 

onderhoud op korte termijn benodigd? Kan je deze vraag 

voorbereiden op basis van ons onderzoek MJOP?

Conform de visie Buitenruimte is op acht locaties geluidsreducerend asfalt toegepast. Op een aantal locaties ontstaat technische schade; hierdoor is op korte termijn 

onderhoud nodig. Geluidswerend asfalt is kwetsbaar gebleken, vooral in de lage snelheidsgebieden. Het uitvoerignsbeleid passen we daarop aan.

9 Verledden Hoe gaan we om duurzaamheid en vervangen van lantaarns voor 

verledden? Worden nieuwe / goede lantaarns ook vervangen?

Nee, in eerste instantie wordt enkel de armatuur vervangen. Indien noodzakelijk wordt ook de lichtmast meegenomen.

10 Taskforce Sociale Woningbouw Waarom alleen incidentele kosten voor 2024 opgenomen, dit is 

toch een structurele uitdaging?

De incidentele middelen voor 2024 (30k) komen nog voort uit de opgave van de taskforce, die is ingesteld n.a.v. de Woonvisie 2017-2025 voor het realiseren van de 

woningbouwdoelstellingen. 

Nog niet duidelijk is hoe de taskforce vanaf 2025 wordt vormgegeven. Dit wordt in de komende periode met de woningcorporaties afgestemd.

Dat langjarig aan de woningbouwopgave getrokken moet worden is wel duidelijk, maar in welke vorm nog niet. 

Dit zal in de nieuwe Woonvisie een plek krijgen. De financiële consequenties daarvan krijgen een plek in het uitvoeringsprogramma bij de nieuwe Woonvisie. 

11 Verledden lichtmasten Is de 1.1 miljoen bovenop de reeds geplande investeringen (740k 

in 2024 en 420k in 2025) zoals opgenomen op p. 27? Of gaat het 

om een verhoging van deze bedragen tot het bedrag van 1.1 

miljoen?

De 1,1 mln. betreft het afboeken van de boekwaarde van de huidige lantarenpalen. Deze lasten moeten rechtstreeks in de exploitatie worden verantwoord en staan los van 

de investeringen.

12 convenant GGM beschikbaar stellen convenant met stichting GGM In de bijlage (bij toezegging 12) vindt u de (geanonimiseerde) versie van het convenant met stichting Marketingorganisatie.
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